
Naziv sjednice: 28. sjednica Upravnoga vije6a Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje
odraslih

VRSTA DOKUMENTA
VRIJEME

ODRZAVANJA
MJESTO ODRZAVANJA

ZAPISNIK
23.n\na2022. godine,
s podetkom u I 1:00 sati

Agencija za strukovno obrazovanje
i obrazovanje odraslih,

Zagreb, Gari(,gradska ulica l8

SJEDNICU SAZVAO: Ivan Simunii, predsjednik UV-a

VRSTA SJEDNICE: 28. sjednica Upravnoga vije6a Agencije za strukovno
obrazovanje i obrazovanje odraslih

Ivan Simuni6

ZAPISNICARKA: Suzana Paponja

NAZO.NI:

Mile Zivdi6, prof., ravnatelj

dr. sc. Valentina Kirini6 Suzana Paponja, prof., nadelnica Ureda ravnatelja

Andreja Uroi6 Landekid

Anita Tomii

NISU NAZOCNI:

dr. sc. Marko Ko5idek

Prijedlog dnevnoga reda:

1. Usvajanje zapisnika s 27. (elektronidke) sjednice UV-a ASOO-a
2. Usvaj anje Prij edloga financij skoga plana za 2023. godinu i prqekcila za 2024. i 2025.

godinu
3. Polugodi5nji izvje5taj o izwlenju Financijskoga plana

4. Razno.

Upravno vije6e je jednoglasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda.

I'REDSJEDATELJ:

Ivan Simuni6



TOdKA DNEVNOGA REDA
UVODNI.AR/KA

1. Usvajanje zapisnika s 27. (elekhonidke) sjednice UV-a
ASOO-a Ivan Simunii, predsjednik

UV-a

RASPRAVA Nije bilo rasprave.

CI Upravno vijefe je jednoglasno usvojilo zapisnik s 27. (elektroniike) sjednice
UV-a ASOO-a.

TOdKA DNEVNOGA REDA

Ivan Simunii, predsjednik UV-
a. Mile Zivdii, ravnatelj. i Maja

KuSani6, nadelnica Odjela za
radunovodstvo i financi

ZAKL.II]

2. Usvajanje Prijedloga financijskoga plana za 2023. godinu i
projekcija za 2024. i 2025. godinl

RASPRAVA U uvodu se Ravnatelj ispridao Sto materijali nisu mogli biti dostavljeni ranije -
zbog kratkode vremena za pripremu Plana (ostavljen je kratak rok za dostavu -
msil iz Ministarstva financija poslan u petak 16. 9. i od tada se radi na planu).
Novost u ovom proradunu je (to je malo i oteZalo situaciju u odnosu na prethodna
razdoblja) to Sto se proradun iskazuje i u kunama i u eurima. U ovom proradunu
se preklapaju dva programska razdoblja. Sljedede godine se povedava dinamika
aktivnosti, zavr5avaju svi projekti iz programskog a razdoblja 2014.-2020. i
podinje novo programsko razdoblje 2021.-2027 . program ULJp usvojila je Vlada
RH i podrZala gaje Komisija, alijoS nije sltLbeno puiten NaSi novi projekti su u
ovom proradunu planirani bez obzira na to Sto formalno jo5 nije donesen program
i nemamo odobrenje za na5e planirane projekte. Mi te projekte moramo planirati
ako ih Zelimo provoditi. Ovo je uzelo jako mnogo vremena i kapaciteta u izradi
proraduna. Rok za slanje je na dan odrZavanj a ove sjednice, i naputak
Ministarstva financija je da ga prije dostavljanja mora usvojiti Upravno vije6-.
Zbog novog formata tablice nede biti vidljive neke promjene, a odnose se na
stavke koje dosad nisu bile uvr5tene u proradune koj e j e usvojio ovaj UV.
Budu6i da ASOO ima potrebu za prekovremenim radom, nikad dosad u proradunu
nije bila ta stavka, a prekovremeni se rad kompenzirao slobodnim danima. To nije
relevantna kompenzacija jer se dogodi da se ti dani ne stignu iskoristiti.
Unesena je i stavka kupnje sluZbenoga automobila. ASOO, naime, koristi
automobil iz 2006. g. koji je preiao preko 300 000 km. Nije dovoljno dobar ni
siguran za dulje putovanje, sve je deS6e na popravcima.
Kolegica Ku5anid je rekla daje od L sijednja ove godine na snagu stupio Zakon o
proradunu. Na temelju toga Zakota Prijedlog proraduna se usvaja na UV-u prije
nego li se on poSalje prema nadleZnom tijelu. Naglasila je da 6e se, ako
Ministarstvo zatraZi korekcije, vjeroj atno odriati jo5 jedna sjednica na ovu temu.
Objasnila je odredene planirane iznose po izvodima.

e

Upravno vijede je jednoglasno usvojilo Prijedtog financijskoga plana za 2023.
godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu.
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ZAKLJLlCCI

UVODNI.AR/KA



TOEKA DNEVNOGA REDA

RASPRAVA

ZAKL.'I.I

4. Razno

RASPRAVA Nije bilo rasprave.

ZAKLJUdCI

Sjednica UV-a je zavrlila u 11:50 sati.

KLASA: 023-08/l 9-03/01
URBROJ: 332-0 | -00 12-22-5 6

Ivan Simunii, predsjednik UV-
a, Mile Zivdii, ravnatelj. i Maja3. Polugodi5nji izvje5taj o izvrSenju Financijskoga plana

Ku5ani6, nadelnica Odjela za

radunovodstvo i financi
Kolegica Ku5anii je napomenula da je Polugodi5nji izvjeStaj o izvr5enju razraden
po aktivnostima i skupinama. Ranije je ratlen Godi5nji izvje5taj o izvrSenju, a sad
se radi i polugodiSnji koji se, kao i GodiSnji, mora objaviti na mreZnim stranicama
radi transparentnosti.
Na dan 30. lipnja izvrSenje j e bilo 43 %.
Po asnila et edine stavke ko e su zanimale dlanove UV-a.

UVODNIiAR/KA

uruc

Cl Upravno vijede je jednoglasno usvojilo Polugodi5nji izvjeltaj o izvrlenju
Financijskoga plana.

TOEKA DNEVNOGA REDA UVODNIEAR/KA

Mile Zivdi6, ravnarelj
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